
Mondelinge vragen commissie Burger en Bestuur 18-01-2024 
   
Agendapunt/onderwerp:   Fractie     

  
Antwoord:       

Op 9 februari 2022 is met de raad een memo gedeeld over het verhogen van de ritbijdrage 
voor het WMO-vervoer. Hierbij is aangegeven dat hiervoor een besparing wordt verwacht van 
EUR 20.000 die zal worden ingezet voor het opzetten van Automaatje/Boodschappenplus. 
Inmiddels is in Ouderkerk ‘t Vervoertje gestart en voorziet in deze behoefte. 

1
  

Kan deze organisatie in aanmerking komen 
voor subsidie vanuit de reeds eerder 
geoormerkte gelden? 
 

OAA 
 

In het weekblad van woensdag 10 januari wordt bij vergunningen en overige 
bekendmakingen, ingediende aanvragen omgevingsvergunning Ouderkerk aan de Amstel bij 
bullet 7 het ruim genoemd en bij bullet 10 wederom nabij het ruim, maar dan ook nog ‘het 
handelen in strijd met de regels ‘. 

2 Kan de portefeuillehouder ons en de inwoners 
vertellen wat precies met ‘het ruim ’bedoeld 
wordt en waarom is dit bij bullet 10 het 
handelen in strijd met de regels. 

NB 
 

Natuurlijk Belang heeft al eerder vragen gesteld over de putdeksels Hoofdenburgsingel. Wij 
hebben via een inwoner de uitkomsten van het onderzoek gehad. Wij zijn verbaasd, zoals wij 
ook eerder hebben aangegeven steken de putdeksels niet 10 cm boven de weg uit, getuigen 
de foto’s die door de inwoner zij meegestuurd. Echter nu blijkt dat vanuit de putdeksel 
gemeten is naar de goot en daar een verschil inzit van 8-10 cm. Ook bij het bedrag wat dit 
gekost heeft hebben wij onze twijfels. Terplekke hebben wij ook vernomen wat voor 
werkzaamheden er verricht zijn. 

3 Is de portefeuillehouder het met ons eens dat 
het midden van de weg altijd hoger is dan de 
goot, dit om het water af te voeren. En dat de 
putdeksel helemaal niet 10cm boven het 
wegdek uitstaken. 

En kan de portefeuillehouder ons uitleggen 
waarom er niet gewacht is tot de herinrichting 
van de Hoofdenburgsingel, er was toch geen 
noodtoestand om dit nu te herstellen. 

NB 
 

Natuurlijk Belang heeft een vraag aan de desbetreffende wethouders, er zijn veel 
thematische uitgangspunten betreffende maatschappelijke voorzieningen. Het valt ook op 
hoeveel onderzoeken er op grond van gebiedsontwikkeling gedaan (moeten) worden in De 
Nieuwe Kern en elders.  Om een paar te noemen: we willen dat er voldoende en passende 
sportvoorzieningen zijn voor onze inwoners, daar moet een nader onderzoek komen die moet 
uitwijzen aan welke sporten behoefte is, hoeveel ruimte hiervoor nodig is etc.  Onderzoek 
naar binnensporten, onderwijs, medisch/gezondheid, welzijn, etc. 

4 Kunnen de portefeuillehouders ons van een 
lijstje voorzien hoeveel onderzoeken er op dit 
moment of later plaats vinden. Ook graag 
hoeveel deze onderzoeken bij benadering 
kosten. 

NB 
 



Natuurlijk Belang heeft vragen over de vergunningaanvraag voor het tijdelijk (10 jaar) 
plaatsen van een antennemast aan de Ouderkerkerlaan te Duivendrecht. 

Weekblad 10 januari 2024 
 
5 Waarom wordt er niet een definitieve 

einddatum gecommuniceerd? (Er staat 10 jaar 
exploitatie). 

NB 
 

6 Wordt de mast voor de levering van energie 
aangesloten op het elektriciteitsnet?  

NB 
 

 
  


